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D66  Wat is de huidige parkeernorm? Wat is voor Bergen op Zoom 

het landelijk gemiddelde? 
Zie bijgevoegde vastgestelde nota parkeernormering uit 2015. 
Hierin staat per gebied aangegeven welke norm per functie 
van toepassing is. Basis uit 2015 zijn de gemiddelde 
parkeerkencijfers van de toen vigerende richtlijn vanuit het 
CROW (landelijke richtlijnenorganisatie). Ofwel de minimale en 
maximale parkeerkencijfers per functie bij elkaar opgeteld en 
gedeeld door 2. 

D66  Wat is het beeld bij bezettingsgraad parkeergarages en de 
pleinen in de binnenstad? 

Op dit moment wordt een gemeente-breed parkeeronderzoek 
uitgevoerd om inzichtelijk te krijgen wat de bezettingsgraad is 
van het straatparkeren. Voor wat betreft de garages is de 
bezettingsgraad bij Parade gemiddeld 35% en de Grote Markt 
garage varieert tussen de 60 en 90%. 

D66  Weten we hoeveel bravoflex in de gemeente gebruikt wordt? Ja dat is opvraagbaar bij bureau Kleinschalig Collectief 
Vervoer (KCV via gemeenschappelijke regeling RWB). De 
vraag wordt uitgezet maar kan in het tijdspad nu niet direct 
beantwoord worden voor de beeldvorming van 8 mei. Wij 
komen hier via de griffie op terug bij u.  

D66  Welke deelmobiliteit is er momenteel in de gemeente 
aanwezig en hebben we cijfers van het gebruik? 

Op dit moment is er vanuit deelmobiliteit het volgende aanbod;  
- OV-deelfietsen 
- PlusBus Halsteren 
- Deelauto gemeente BoZ 
- Nabogo carpoolapp 

Absolute cijfers van het gebruik van deze initiatieven zijn niet 
beschikbaar. Gelet op eigenaarschap van de initiatieven is het 
niet aan ons om over het gebruik te communiceren. 

D66  In hoeverre is er aandacht voor snelheidsbeperkende 
maatregelen in de nota? Dit omdat handhaving snelheid bij 
politie vaak lastig is. 

In het daadwerkelijke ‘hoe’ zal aandacht komen voor de 
special (het thema) ‘verkeersveiligheid’. Daar kan op basis van 
het ‘wat’ en ‘waarom’ aandacht gevraagd worden voor 
snelheidsremmende maatregelen. De vorm van 
snelheidsremmende maatregelen vinden een weg in de 
Leidraad Openbare Ruimte (LIOR). 

D66  Wat is de status van de laatste initiatieven omtrent Binnen onze gemeente zijn er geen lopende initiatieven. In 
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truckparking? overleg met de provincie Noord Brabant en de regio lopen er 

wel gesprekken waar elders op de A4-corridor kansen liggen. 
Vanuit stikstofregelgeving (Wet Natuur Bescherming WNB) is 
enige afstand van Natura-2000 wenselijk voor de voortgang 
van dit vraagstuk.  

 
 


